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产磷脂酶D工程菌构建及发酵条件优化（3黑体）
（空1行）
刘琦1，张海洋1，……，毛相朝1,2 *（5 仿宋）
1.中国海洋大学 食品科学与工程学院，山东 青岛 266003;（小5 楷体）
2.青岛海洋科学与技术国家试点实验室/海洋药物与生物制造功能实验室，山东 青岛 266237
（空1行）

摘 要：该研究构建产磷脂酶D（phospholipase D，PLD）的枯草芽孢杆菌（Bacillus subtilis）工程菌......（小5 楷体，300-400字以内）
（空1行）

关键词：磷脂酶D；枯草芽孢杆菌；......（小5 楷，3-5个）
（空2行）
Engineering Phospholipase D-Producing Strains of Bacillus subtilis and Optimization of Fermentation Conditions （5 Times New Roman 加粗）
（空1行）
LIU Qi1, ZHANG Hai-yang1, ......, MAO Xiang-zhao1, 2 * （小5 Times New Roman）
1. College of Food Science and Engineering, Ocean University of China, Qingdao 266003, Shandong, China;
2. Qingdao National Pilot Laboratory for Marine Science and Technology/Laboratory for Marine Drugs and

Bioproducts, Qingdao 266237, Shandong, China （小5 Times New Roman）
（空1行）
Abstract: In this study, engineered strains of Bacillus subtilis producing phospholipase D (PLD) were constructed……（小5 Times New Roman）
Key words: phospholipase D; Bacillus subtilis; ……（小5 Times New Roman）
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